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Antwoord van burgemeester en wethouders op schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 42, 
eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergaderingen van de raad der gemeente 
Leeuwarden, ingediend op 16 juni 2023. De vragen zijn afkomstig van Lijst058 en gaan over 
Brandbrief CDA-bestuurders vastgelopen asielsysteem.

Vragen Antwoorden
1. Staan de beide CDA-bestuurders in 

het huidige college, Buma en 
Reitsma, achter de inhoud van de 
brandbrief van de CDA-
bestuurdersvereniging?

Het artikel in de Telegraaf bevat een journalistieke 
vertaling van een position paper van een 
werkgroep binnen de bestuurdersvereniging van 
het CDA. Het etiket ‘brandbrief van de 
bestuurdersvereniging’ zoals gehanteerd in de 
vragen is niet afkomstig uit het document. 

De burgemeester was als lid van de 
bestuurdersvereniging van het CDA betrokken bij 
de totstandkoming en kan zich dus vinden in het 
position paper. Het is gericht op het landelijke 
beleid en is geen document van het college van B 
en W van de gemeente Leeuwarden. Over de 
grenzen van het asielbeleid in zijn algemeenheid 
heeft de burgemeester al in juni 2022 tegenover de 
Leeuwarder Courant gesproken. 

In het raadsdebat over de inrichting van de 
noodopvang voor asielzoekers in het 
Campanilehotel op 12 juni 2023 heeft wethouder 
Kramers namens het gehele college – dus inclusief 
burgemeester Buma en wethouder Reitsma –  
aangegeven dat de opvang zoals wij die in 
Leeuwarden inrichten in lijn is met hetgeen van 
een gemeente met de omvang van Leeuwarden kan 
worden verwacht. Ieder verzoek om opvang in 
Leeuwarden wordt zelfstandig gewogen.
 

2. Als dit zo is, dan kunnen we 
aannemen dat de CDA-bestuurders 
een minderheidsstandpunt hebben 
ingenomen bij de besluitvorming 
rond de noodopvang 
Campanilehotel. Klopt deze 
veronderstelling?

Gelet op het bovenstaande is deze veronderstelling 
onjuist.

3. Afgelopen maandag heeft de raad 
gedebatteerd over de komst van een 
extra noodopvang in Goutum. Op 
geen enkele wijze hebben de CDA-
bestuurders toen blijk gegeven van 
enig bezwaar, terwijl er behoorlijk 
weerstand is bij een groot deel van 
de bevolking. Hoe denken de CDA-

Zoals hierboven aangegeven heeft het college van 
B en W één heldere lijn over de opvang zoals wij 
die in Leeuwarden uitvoeren. Daarin neemt het 
college haar verantwoordelijkheid, zoals ook veel 
andere gemeenten doen.



Blad 2

bestuurders dat dit overkomt op de 
bevolking?

4. De CDA-bestuurders lijken afstand 
te nemen van het tot nu toe door de 
gemeente Leeuwarden gevoerde 
beleid. Hoe kijken de bestuurders 
van PvdA, GroenLinks en 
Gemeentebelang Leeuwarden naar 
deze ontwikkeling? Is er nu sprake 
van een vertrouwensbreuk op het 
gebied van asiel en noodopvang in 
het college?

Zoals uit het bovenstaande moge blijken is het 
college eensgezind in haar streven om een bijdrage 
te leveren aan de opvang van asielzoekers in onze 
gemeente. Daarbij wordt altijd gekeken naar de 
haalbaarheid. De wijze waarop wij dat doen is door 
de verantwoordelijke wethouder en de 
burgemeester tijdens het raadsdebat op 12 juni jl. 
toegelicht. De opvang acht het college 
verantwoord.

Leeuwarden, 27 juni 2023,

burgemeester en wethouders van Leeuwarden,

burgemeester.
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secretaris.
{{Signer2}}

*Dit document is rechtsgeldig digitaal ondertekend.


